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Lessons learned financiéle afspraken sociaal domein 20200902.docx

Dag 51.2e

Bijgevoegd het aangepaste memo voor de stuurgroep waarin de opmerkingen/verzoeken van de stuurgroep zijn verwerkt. Ik

kan het morgen toelichten.

on BE

var:IE)SEE© ino i
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 15:42

aan:IEE)IEEE© minvws.ni>
Onderwerp: RE: verslag stuurgroep corona d.d. 27 augustus 2020

Hi,

Stukken wil ik morgen begin van de middag rondsturen.

Verzonden: dinsdag 1 september 2020 14:58

san:IEEEEE- ives o>
Onderwerp: RE: verslag stuurgroep corona d.d. 27 augustus 2020

pag

De opmerkingen uit de stuurgroep worden verwerkt in het memo. Dit ligt nu ter afstemming bij een aantal collega’s. Als het

goed is hebben we morgen een aangepast memo.

Wanneer wil je stukken versturen?

Groet,

van:IEEBEEo mins.»
Verzonden: dinsdag 1 september 2020 13:55

aan:IEDIESEor inv vis. ni>
Onderwerp: RE: verslag stuurgroep corona d.d. 27 augustus 2020

+e EEE

In de stuurgroep is vorige de notitie Sociaal domein en tweede golf besproken. Zie hieronder stuk uit verslag. Wil jij daar nog in

de stuurgroep op reageren? Dan zou ik het weer op de agenda kunnen zetten. Mocht je nog andere punten hebben voor de

stuurgroep dan hoor ik dat natuurlijk ook graag.

Groet,

1. Notitie Sociaal Domein en 2° golf

FEZ: graag totaaldeal wb meerkosten, geen individuele bonnetjes van gemeenten. CB: gemeenten in eerste instantie

opgeroepen om 100% te blijven doorbetalen, daarmee ruimer dan in andere domeinen. Hier opnieuw naar kijken met

lessen trekken uit andere domeinen, 100% is wellicht te ruimhartig. Daarmee vraag: welke gemeenten hebben minder

dan 100% gegeven en onder welke voorwaarden?

Verantwoording: standaardformat gemaakt voor gemeenten. Is die voor de 2° golf te gebruiken of is daar wat anders

voor nodig.
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Conclusie: graag nog 1 spade dieper ter voorbereiding 2° golf. Met name meer inzoomen op mogelijke/gewenste

landelijke maatregelen:
- geconstateerd wordt dat besluitvorming lang geduurd heeft en er lang veel onduidelijkheid was, kan concreet

gemaakt worden hoe dat sneller en duidelijker kan?
- AL: de vraag of het ontwikkelde standaardformat bij een evt. 2° golf gebruikt kan worden of is daar wat anders voor

nodig?
- CB-regeling meer in lijn brengen met andere domeinen, welke gemeenten hebben minder dan 100% gegeven en

onder welke voorwaarden.

In loop van september 3 domeinen terug in de stuurgroep.

Verzonden: donderdag 27 augustus 2020 11:49

ot;ICE-Aan:
oI

CC: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: verslag stuurgroep corona d.d. 27 augustus 2020

@minvws.nl>

Dag ERPEY en HES

Voor de directie DMO zijn de honneurs in de stuurgroep corona tot nu toe waargenomen door |IEEEvan directie

Jeugd. Vanaf nu zouden we graag ook zelf plaatsnemen. Zouden jullie mij kunnen toevoegen aan de deelnemers?

Dank alvast.

Groet
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